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● Går fremover, jobbes godt med utvikling, designere med 

● Ca samme antall pasienter som før golive

● Komplisert system, mestrer viktige områder til daglig bruk, men ikke alt

● Billing ikke på plass

● Ikke helt oversikt over hva som deles med pasient og andre aktører ser

● Gjenstår en del arbeid
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